



Karup, den 25. april. 2022

Referat fra bestyrelsesmødet den 25. april 2022

Mødedeltagere: Kai Hesselberg, Carsten Helligsø, Charlotte Olesen, Kirsten Andersen, Jan Nielsen.
Afbud: Lars Ole Kopp.

Punkt 1: Orientering fra formanden:

- PR Udstilling Karup skole – august klar til uge 32 til slut september. Vi melder positivt tilbage og vil lave en udstilling med pjecer mm.
- Find vej dage SEP 22 – Dof står for landsdækkende kampagner i forbindelse med Find vej dage. Det foregår 4 sep. Der er klubben optaget af andet arrangement, så vi deltager ikke denne gang.
- Repræsentantskabsmøde Viborg idrætsråd 3.5.22 – Karup OK har 3 pladser. Carsten deltager.
- Familie-O – Obs at der er søgt tilladelse hvor vi sætter poster ud. Carsten afleverer en vingave og et O-kort med skravering, samt en undskyldning til nabogrundens ejer. Arrangement d. 27/5 kl. 12-15. vi laver samme model som familie O, en O-løbs bane og en aktivitet. Kai hører om pladstildeling, Charlotte tager fat i Anni, Lau og Marie mhp. en aktivitet. Vi hører Lars Ole om at lave O-løbet.
- Lions tildeling – Hvordan skal vi bruge de penge der er kommet.? Vi påtænker at bruge pengene til ungdomsarbejdet.
- Støt Klub 2022, WM i sprintorientering – Vi beslutter ikke at støtte klub 2022 og takker for den velmenende henvendelse.
- iNordvation – Bestyrelsen betragter iNordvation som årets klubbetur, derfor giver klubben et tilskud til medlemmer af Karup OK deltagere på turen. Børn støttes med 500,- kr. Voksne støttes med 200,- kr.

Punkt 2: Orientering fra næstformand:

- 24 timers løb, samme princip som sidste år. Gert ønsker ikke at arrangere det i år. Lars Ole får opgaven, om det skal arrangeres igen. Vigtigt at hvis vi skal deltage som klub, skal det sociale aspekt tages med i overvejelserne.

Punkt 3: Orientering fra sekretæren:

- Ingen punkt

Punkt 4: Orientering fra kasséren:

- Ansøgning til udviklingspulje DIF – Vi drøfter forskellige muligheder.
- Aktivitetstilskud på 3.800, - for 2022
- Lokaletilskud på 40.150, - for 2022
- Der er 86 medlemmer pr 1. april. Der er kommet et medlem efterfølgende. Obs, at nye medlemmer skal have et håndklæde og en halsedisse. Kai skriver ud til nye medlemmer med en orienteringsmail, heri nævnes at de kan få gaverne. Kirsten kontaktes for udlevering af gaverne.

Punkt 5: Orientering fra Orienterings-udvalget:

- Stævne til efteråret 4. sep. – Havredal/Stendal, der er fastlagt stævneplads. Lars er stævneleder, Jan er banelægger.
- DM-nat 2023 – Møde 26. april. Christian L. Rasmussen er i gang med at tegne kortet. Der er forslag til stævneplads, afklares snarest. Lars Ole er ved at finde folk til de forskellige funktioner.

- TBU – Status – Der er ikke fundet trænere udefra til at varetage TBU her. Vi går i tænkeboks over muligheder. En overvejelse omkring aflønning af trænere.
- Nationalpark i Kompedal, hvordan vil det påvirke os? Jan er blevet ringet op af Nina Hoffmann. Hun vil gerne have navn på en kontaktperson så vi kan blive koblet op til møder mm. Jan Nielsen er kontaktperson. Ninas plan er at hele DOF taler med fælles tunge, så vi er enige om ønskerne set fra vores sports side.

Punkt 6: Orientering fra Motions-udvalget:

- Lau og Lars har haft et lille møde vedr. Trail løb.
- Lau er orienteret om hvad der ellers sker i motionsafdelingen.
- Møde vedr. Divisionsmatch har Jan og Lars afholdt ude på stævneplads
- Møde vedr. DM-nat 2023 afholdes i morgen aften med Jan, Chr. L. og Lars

Punkt 7: Eventuelt:

Næste møde:

- Torsdag d. 16. juni. kl. 19.00